
Bestyrelsesmøde DUDS 4. Oktober 2024 
 
Til stede: Ole, Tobias, Pia, Stig, Peter, Ditte, Camilla, Karen 
Afbud:  
Referent: Stig 
 

• 50 års Jubilæum  
Vi koordinerer de sidste detaljer. 
 

• Overdragelsen af forpersonsposten 
Tobias og Ole sørger for at koordinere alt indgående post til formanden, i 
overgangsperioden.  
 

• Gaver til årsmødet og afgående bestyrelsesmedlemmer fremadrettet 
Vi eniges om at der gives gaver 

1) Til oplægsholdere ved årsmøde 
2) Til afgående bestyrelsesmedlemmer 

Jubilæet betragtes i den her sammenhæng som noget lidt særligt, da man i forvejen har 
givet kuvertpris til alle medlemmer.  

 

• EUROSON 2028 
 
Det endte med, at vi ikke bød ind på EUROSON 2028.  
Vi drøfter, om DUDS bør byde ind på et fremtidig EUROSON.  
 
Vi eniges om at indføre det som et tilbagevendende punkt, hvor vi kan drøfte og nedsætte 
arbejdsgrupper til et eventuelt fremtidigt bud på EUROSON 2030 eller 2032.  
 
 

• Økonomi  
Der er planlagt et møde med Lægernes Pensions Bank, hvor man skal drøfte fremtidig 
strategi for investeringskontoen. Pia deltager og rapporterer muligheder og oplæg.  
 

• DUDS’ vedtægter  
Vi drøfter DUDS’ vedtægter. Der er nogle små uklarheder og en manglende opdatering til 
hjemmesidens version af vedtægterne. Dette punkt tages op på næste bestyrelsesmøde.  

 

• Hjemmeside og SOME 
 
LinkedIn 
Vi eniges om hvert bestyrelsesmedlem vil forsøge at interagere med DUDS’ LinkedIn side. 
Derudover vil vi forsøge, når passende, at overtage DUDS-siden og dele fra DUDS-siden 
vores egne oplæg når vi laver dem.  
 



Karen vil derudover også gerne hjælpe med at sikre en månedlig aktivitet og huske på at 
indbyde bestyrelsesmedlemmer eller andre til at forfatte et opslag.  
 
Vi drøfter muligheder og eventuel finansiering til en studentermedhjælper, som kunne 
være SoMe-medarbejder.  
 
Hjemmeside 
Vi enigedes stadig om at hjemmesiden er lidt forældet i udtryk og med langsom hastighed. 
 
Stig fortæller om udfordringer med at kunne udsende mails til alle medlemmer. Fra 
sekretaer@duds.dk, blev mails blokeret ved mange bcc-modtagere. Fra Stigs egen @rm.dk-
mail kunne mails sendes effektivt, men dog f.eks. ikke med de nødvendige vedhæftninger til 
generalforsamlingen.  
Vi eniges om, at det kunne være bedst hvis DUDS kan kommunikere til medlemmer fra en 
mail, som ikke er forbundet til bestyrelsesmedlemmer.  
 
Vi drøfter også muligheden for én samlet bestyrelses mailadresse, som vi selv kan bruge 
internt. Således at man kan sende til én postkasse og sikre sig at alle 
bestyrelsesmedlemmer modtager mailen (ligesom man kan sende mail til formand på 
formand@duds.dk – kunne f.eks. være bestyrelse@duds.dk.  
Karen spørger Suzanne om vi har eller kan få oprettet sådan en.  
 
Karen vil indhente nyt tilbud via Suzanne med højere hastighed og bedre mulighed for 
ekstern kommunikation.   
 
Ditte vil derudover indhente et nyt ’eksternt’ tilbud på en ny løsning, hjemmeside, 
kommunikation, vedligehold fx 10 år frem. 

 

• Redaktør / DUDS Bladet 
Vi eniges om, at bestyrelsesmedlemmerne kan få en lidt større opgave med at idegenerere 
og forfatte indlæg. 
Tobias, Ole og Camilla laver et EUROSON DUDS skriv og tager billeder af oplæg.  
 
Vi sender 3 forskere til EUROSON på DUDS-legater. Derudover har Bjørk fået legat til EULAR 
eller ERS. Vi kan forvente 4 indlæg til DUDS-bladet derfra.  

 

• EJU/Ultraschall   
o 30/8-indlæg kommer fra Martin Bach Jensen om ultralyd i fysioterapi  
o Ole har to bobler-indslag om komplekse nyrecyster og AI-ultralyd 
o Karen har bobler om sonografør uddannelse 

 

• Bordet rundt  
Camilla medvirker i EFSUMB regi med at lave Internationale Guidelines for Almen Praksis. 
Pia medvirker i EFSUMB regi med at lave Internationale Guidelines for Lunge.  
 



Udover disse to orienteringer, besluttes det at punktet springes over.  
 

• ØNH DENTA-selskab  
Det er en privat organisation, uden tilknytning til hospital, som henvender sig mhp at bruge 
DUDS’ kanaler til reklame for deres ØNH ultralydkursus.  
Vi eniges om at tage det som et nyt punkt ved næste møde. 

 

• Næste møde 
Online møde relativt snart. Tobias indkalder.  
 
Derudover foreslår Pia tid og sted til et fysisk møde i starten af 2025.  
 

 

• Evt.  
o N/A 


